
SPF Oppeby-Harg 20 år

Leif Järvall gör en återblick på 
de gångna 20 åren.
Han berättade inför en skara 
ivrig lyssnade SPF:are
vid 20års firandet på 
Grönborgs.  

År 2000 bildades SPF Oppeby-Harg av Barbro
Bengtsson, Gertrud Nilsson och Matz Bjuren.
Man var 43 medlemmar.

 Jag blev medlem år 2008

 Tidigt startades Friskvårdsgruppen tillsammans med Karl-Henry Karlsson, senare
tillkom flera.

 På programmet var: Vandringar, utflykter, gökotta. Tänk att GÖKEN alltid hördes!

 År 2010 Gertrud Nilsson ordförande. Vice ordförande Leif Järvall

 År 2011 Leif ordförande, vise Barbro Bengtsson, sekr Gertrud Nilsson

 Medlemsrekrytering var en viktig uppgift. Kurs på Åsa Folkhögskola.

 Vi hade något som kallades 7-gruppen. Det var ordföranden för de 7 närmaste 
SPF-föreningarna som sammanträdde för att utbyta erfarenheter o tipsa 
varandra.

 Man kan nog påstå att det fanns en konkurens mellan föreningarna vad gäller 
rekrytering av medlemar och aktiviteter.

 I SNs Hundra ord försökte vi att skriva så att det skulle locka nya medlemmar.

 Antalet medlemmar var 31/12 2011 225 st

 Ett antal gånger har vi fått penningpris för bästa rekrytering i gruppen

 Det vardagliga arbetet som ordförande var intressant o roligt och ibland krävande.
Styrelsemöten krävde arbete och Månadsmöten likaså.

 Månadsmöten tyckte jag om. Man fick då stå på scenen o agera. Tex att titta i 
backspegeln och se vad mycket som hade hänt sedan förra mötet. Att hälsa nya 
medlemmar välkomna med lite hyss o kram var ofta en höjdpunkt.

 Vi var några som var utbildade legitimerade cirkelledare 

 Ett antal cirklar pågick och andra startades. Bland annat: 

 Läsecirkel. Landskapscirklar

 Lär känna ditt Oppeby-Harg (2011-12) ett häfte finns tryckt

 Matlagning för herrar 2 grupper i Släbrogården.

 Järnvägens historia som fortfarande rullar på.

 Ett roligt minne är också alla Räkaftnar i Släbrogården. Bla då Järnvägscirkeln 
var värdar. Vi mottogs med sången SJ SJ gamle vän… och fick sitta vid 1:a, 2:a 
och 3:dje klassens bord.

 Andra aktiviteter: Yoga, Zumba, Canasta, Boule, Vattengympa, Fredagsruset en 
timslång promenad i omgivningarna. Social gemensam 1 ggr/månad på Mamma 
Mia.

 2015 blev mitt sista år som ordförande.



 Numer är jag bara en glad SPF Oppeby-Harg pensionär. En av nästan 300 st

 KRAM på ER ALLA o God Jul o Gott Nytt År.

Leif Järvall 25/11 2021


